
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:768 Idefjorden

Norge har under lång tid verkat för att kapa trösklarna till Idefjorden, på 
gränsen mellan Sverige och Norge. Skälet är att gynna industrin i området 
genom att ge möjlighet för större fartyg att ta sig in i fjorden. Svenska 
myndigheter har emellertid konstaterat att miljökonsekvenserna skulle bli 
alltför stora. Att kapa trösklarna skulle sannolikt skada den unika biologiska 
mångfalden i och utanför fjorden. Större fartyg i dessa vatten riskerar också 
att leda till att gifter som finns bundna i sediment frigörs och ökar risken för 
nya föroreningar.

Regeringen har vid tidigare påstötningar från norsk sida sagt nej till att utvidga 
fjorden. Nu har frågan lyfts igen i ett gemensamt brev till klimat- och 
miljöministern från lokala politiska företrädare för kommunerna Strömstad och 
Halden.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Tänker statsrådet verka för att regeringen står fast vid sitt tidigare 
ställningstagande att säga nej till att kapa trösklarna till Idefjorden?

………………………………………

Andrea Andersson Tay (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-28
Besvaras senast
2024-04-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


